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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Bol slávnostne otvorený Trebišovskou energetickou zdroje tepla objekt, ktorý bol súčasťou 
rekonštrukcie tepelného hospodárstva. Projekt, ktorý stal cca 10 mil. eur, tak tie zdroje, ktoré 
tu Trebišovská energetická zainvestovala do mesta Trebišov, ja si nepamätám, aby bol nejaký 
investor, ktorý by 10 mil. eur investoval na území mesta Trebišov. Pán primátor, mňa zarazilo 
to, že ani slovko na webe mesta Trebišov, nikto to nikde nespomenul myslím z úrovne mesta. 
Poviem tak, že nepáči sa mi, viete, keď zmeníme poklop alebo vysypeme nejaký kameň na 
sídlisku, tak hneď to je na internete, čo je dobre, dobre, že informujeme obyvateľov, ale 
investícia za 10 mil., ktorá má nejaké vážne dôsledky, Mesto Trebišov je strategickým 
partnerom tejto spoločnosti. Máme dokonca v Trebišovskej energetickej aj nejaký podiel 
a hlasovacie práva a ani slovo, ani slovo v aktualitách na webovej stránke mesta. Chcel by 
som vedieť, či to je zámer alebo sa k tomu ešte mesto vráti a bude o tom objektívne 
informovať. 
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, nie je to žiaden zámer, s Trebišovskou  energetickou sme v kontakte, dokonca 
aj príprava podujatia Dni mesta je v spolupráci s Trebišovskou energetickou, pretože dohoda 
znela, že mesto Trebišov vytvorí v rámci programu dostatočnú informovanosť pre 
obyvateľov, aby súčasťou podujatí, sprievodných podujatí bol aj tzv. Deň otvorených dverí na 
tomto objekte, čiže aj nejaká sumárna správa s fotodokumentáciou sa určite pripravuje 
takýmto spôsobom, čiže žiaden zámer. Viete dobre, že čo sa týka informovanosti bola 
zabezpečená, keďže aj z našej strany došlo k poskytnutiu informácii jednotlivým médiám, 
ktoré sa zúčastnili na tomto podujatí. Čiže Mesto Trebišov, pokiaľ by nemalo dôvod 
informovať média, tak určite by sme takúto informáciu neposkytovali smerom von, to zn. 
tým, ktorí sa o ňu zaujímali.  
 
Ing. Gore: 
Mňa len mrzí to, že médium, ktoré má mesto, teda informačné médium, to nebolo zapojené. 
Jasné, že televízne spoločnosti alebo stanice prišli, lebo to bola zaujímavá záležitosť. Jasné, že 
Trebišovská energetická robí tomu propagáciu, ešte vravíte, že podporí Dní mesta, tak myslím 
si, žeby bolo slušné, žeby aj mesto s vážnosťou a dôležitosťou k tomu pristúpilo a tiež na 
svojich informačných médiách, či na webovej stránke alebo v Infoliste toto spropagovalo.  
Ďakujem, skončil som.  
 
PhDr. Čižmár: 
K tej informácii, aby to bolo zverejnené v Infoliste, k tomu pán poslanec nás nemusíte ani 
nabádať, určite tam bude, len na doplnenie k tým mojim slovám poviem opäť to isté, že 
celkovo otvorenie pre verejnosť a vy dobre viete, že verejnosť v tom čase, keď sa otváral 
tento objekt tam nebola prizvaná, len pre pozvaných hostí, bude vytvorený priestor práve 
v čase Dní mesta. 
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